

+965 5567 0000

+965 55 676 714

⊕ www.stc.com.kw ☐ info@stc.com.kw

Date: 1 February 2024

Ref: COMP/576

Dear Sirs,

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi CEO – Boursa Kuwait State of Kuwait

<u>Subject: Board of Directors Meeting of Kuwait</u> <u>Telecommunications Company stc</u>

With reference to the above subject, We would like to inform you that the Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc will held a meeting on Tuesday 6th February 2024 at 01:00 PM, one of the meeting agenda items would be discussing and approving the annual financial statements as of 31st December 2023.

Attached : Disclosure of Material Information Form.

Sincerely yours,

Sic

التاريخ : 1 فبراير 2024

المرجع: COMP/576

السيد/ محمد سعود العصيمي المحترم الرئيس التنفيذي – بورصة الكويت دولة الكويت تحية طيية وبعد

<u>الموضوع / اجتماع مجلس ادارة شركة الاتصالات</u> الكوشة stc

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc سوف يجتمع فى يوم الثلاثاء الموافق 6 فبراير 2024 في تمام الساعة 01:00 ظهراً، حيث سيكون من ضمن بنود جدول أعمال مجلس الإدارة مناقشة و اعتماد البيانات المالية السنوية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.

نرفق لكم نموذج الافصاح عن معلومة جوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام,

مزيد بن ناصر الحربي الرئيس التنفيذي Maziad Alharbi Chief Executive Officer

نموذج الافصاح عن معلومة جوهرية Disclosure of Material Information Form

Date:	1/2/20	024	التاريخ :
Name of The Listed Company:			اسم الشركة المدرجة
Kuwait Telecommunications Company stc		شركة الاتصالات الكويتية stc	
Disclosure Title		عنوان الافصاح	
Disclosure of Material Information		افصاح معلومة جوهرية	
The Material Information		المعلومة الجوهرية	
We would like to inform you that the Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc will held a meeting on Tuesday 6 th February 2024 at 01:00 PM, one of the meeting agenda items would be discussing and approving the annual financial statements as of 31 st December 2023.		نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc سوف يجتمع يوم الثلاثاء الموافق 6 فبراير 2024 فى تمام الساعة 01:00 ظهراً، حيث سيكون من ضمن بنود جدول أعمال مجلس الإدارة مناقشة و اعتماد البيانات المالية السنوية للسنة المالية المنتهية فى 31 ديسمبر 2023.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
No financial effects		لا يوجد أثر مالي	



